
 

  
Carl Nielsen-skolen  

Skolebestyrelsesmøde  

  
       Mandag den 18. marts 2024 

        
       Åbent punkt:  kl. 19.00 - 20.00  
       SB møde: 20:00 – 21:00    

 
 

Formand  

  
 Blad nr.  

ABS    

   

Deltagere 
 
Forældrerepræsentanter: Anne, Birgitte, Gitte, Josephine, Katrine, Morten B, Morten K, 
Elevråd: Nilas og Mikkel. 
Medarbejderrepræsentanter: Jesper og Magnus 
Ledelsesrepræsentanter: Eva, Bo og Bettina  
 

Afbud: Nilas og Mikkel.  

 

Referent: Eva 
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Åbent punkt 

 
Kostpolitiken blev drøftet med en brede kreds af forældre, der 
var kommet til mødet. Opmærksomhed på tiden, der bliver 
givet til at spise sin madpakke. Gode ideer til den gode 
madpakke – inspiration vendt. Der er meget dannelse i måltidet 
og alt omkring det. Tidligere har der været drømme om kantine. 
Kostpolitiken kunne udvides i forhold til arrangementer. Hensyn 
til religion og allergier kunne tages for eksempel med et 
vegetarisk tilbud. Hvad med kageordninger/fødselsdagsslik 
med mere i klasserne? Det vil være godt at sætte kostpolitikken 
på til et forældremøde. Man kunne begynde andre traditioner 
begyndende med forårs-SFO-en. Skal skolemadstilbuddet 
matche kostpolitikken? 
SB vil tage punktet på et kommende møde i forhold til en 
eventuel revisision. Der blev reklameret for det kommende 
skolebestyrelsesvalg i april.  
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Budget 

 
Budget 2024 er først kommet ud her i marts. Bettina 
gennemgik budgettet, herunder betydningen af 
mellemformerne og konsekvenserne for skolen. Debat om 
emnet.  
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Timefordelingsplan 
 

 
Bo gennemgik timefordelingsplanen, som er godkendt. 
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Årsplan SB 

 
Bettina vil komme med et forslag til kvalificering af SB’s 
årsplan. 
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Ny repræsentant til hallen 

 
Morten stopper fra repræsentantsskabet i hallen. En ny vælges 
efter en ny skolebestyrelse er valgt. Næste møde 16. april i 
hallen.  
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Orientering fra:  

- a) formanden 
 

 
- b) personale 

 

 
- c) SFO 

 
 
 

- d) skoleledelse 
 

 
 
 

- e) andre 
 

 
 
Der er sendt en evaluering fra MGP-festen til nogle fra 
skolebestyrelsen. Debat om ,hvilket klassetrin festen ligger 
bedst på og prisen for deltagelse. Emnet tages op igen.  
 
 
 
Vi arbejder med forårs-SFO, styrket pædagogisk læreplan og 
skal have sampasning første gang på Broskolen de tre dage 
før påske.  
 
Vi arbejder med bevægelse for personalet i løbet af 
arbejdsdagen. På næste møde skal SB høre lidt om det nye 
madkundskabslokale.  
Der er dialogmøde d. 23. april kl. 17-20 i Gislev. 
 
Aula ind i skole-hjemsambejde-princippet er ikke færdigt.  
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Evt. 
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Næste møde: Man. D. 30. 
april 
Punkter: 

 
 
 
Madkundskabslokalet.  

 

 

 

 

 

 

 


